

LEANNE DELEHANTY - Biographie

Leanne Delehanty was born in 1948, of Irish parents. She lived in America until she was 16. She then left for Europe, where she worked and studied for many years. Her first publication was in New York, by "The small Spiral Notebook" a magazine for international writers. In 2006, "Jimmy and the Pink Diamond", a children's book, was translated and published in the Netherlands. Her next children's book, "The Tiger and the Star" is awaiting publication. The third book, "The Brussels Legacy", is a satirical romp through the history of Western art. She has had many international art exhibitions, and there are world-wide collectors of her paintings. She has studied in Paris, Copenhagen, Hamburg, Boston and Amsterdam. Leanne Delehanty has been living and working in Amsterdam since 1988. She is a former member of the SCBWI, and her work was featured in their international summer conference in Los Angeles, 2008.

Leanne Delehanty est née en 1948, de parents irlandais. Elle a vécu en Amérique jusqu'à l'âge de 16 ans. Elle est ensuite partie en Europe, où elle a travaillé et étudié pendant de nombreuses années. Sa première publication était à New York, par "The small Spiral Notebook" un magazine pour les écrivains internationaux. En 2006, "Jimmy and the Pink Diamond", un livre pour enfants, a été traduit et publié aux Pays-Bas. Son prochain livre pour enfants, "The Tiger and the Star", est en attente de publication. Le troisième livre, "The Brussels Legacy", est un voyage satirique à travers l'histoire de l'art occidental. Elle a eu de nombreuses expositions d'art internationales, et il y a des collectionneurs mondiaux de ses peintures. Elle a étudié à Paris, Copenhague, Hambourg, Boston et Amsterdam. Leanne Delehanty vit et travaille à Amsterdam depuis 1988. Elle est une ancienne membre de la SCBWI et son travail a été présenté lors de leur conférence internationale d'été à Los Angeles en 2008.